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Abstract：Maximum refrigeration capacity，maximum refrigeration temperature difference，

and maximum refrigeration coefficient of semiconductor refrigerator are analyzed by mathe—

matics，and the relationship between working current and parameter is discussed．Finally，

some equations，such as，一!争，u一仉in a condition of maximum refrigeration capacity，

and L一瓦j；；三订，uO=a丽AT二TM in a conditi。n of maximum refrigerati。n efifeiency，are ab—
tained．Calculation values from the equations are coincident with results from actual mea—

surement，which shows that the derivation is reasonable，and the equations are reliable．
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人造冰晶石

广州有色金属研究院生产的人造冰晶石是采用新工艺合成，再经离心过滤干燥而成．主要

用作炼铝助熔剂、农作物杀虫剂、搪瓷釉药的熔融剂及乳浊剂，还可以用于乳白玻璃的制造，

以及铝合金、铁合金和沸腾钢的生产．

人造冰晶石是氟化钠和氟化铝的复盐．本品为均匀细腻的白色粉末，密度2．9～3．0

g／eraa,熔点约1000C，微溶于永．其水溶液呈酸性，遇硫酸即分解出I-IF气体．
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